
اخبارخبر كوتاه پروژه فیدر جدید بخش ویسیان افتتاح شد

نماینده مردم نهاوند در مجلس شورای اسلامی خبرداد:

سرمایه گذاری فولاد مباركه در استان همدان

شهردار گرگان :

14 پروژه عمران شهری ویژه دهه فجر در گرگان افتتاح و کلنگ زنی می شود

در پنجمین روز از دهه مبارکه فجر با حضور 
ویسیان  جدیدبخش  فیدر  پروژه  استانی  مسئولان 

افتتاح شد.
برق  توزیع  عمومی شرکت  روابط  گزارش  به   
استان لرستان، در پنجمین روز از دهه مبارکه فجر 
با حضور مهندس امیری معاون عمرانی استانداری 
لرستان، مهندس فریدون خودنیا مدیرعامل شرکت 
فرماندار  نژاد  ترابی  لرستان،  استان  برق  توزیع 
شهرستان چگنی، حجت الاسلام و المسلمین حافظی 
امام جمعه شهرستان چگنی و دیگر مسئولان استانی 
پروژه فیدر جدید بخش ویسیان افتتاح شد. فریدون 
طول  به  پروژه  این  گفت:  مراسم  این  در  خودنیا 
با اعتبار ۴ میلیارد تومان در جهت  ۱۰ کیلومتر و 
کاهش خاموشی های برق، رفع ضعف ولتاژ، پایداری 
شبکه، تبادل انرژی در نقاط رینگ در جهت پدافند 
غیرعامل و رضایتمندی مردم به بهره برداری رسید. 
وی ادامه داد: این پروژه در کوتاه ترین زمان ممکن 
صورت گرفته و یک افتخار برای شرکت توزیع برق 
استان می باشد که با افتتاح این پروژه شهر ویسیان 
از دو طریق یکی  پست ۶۳ کیلوولت شهر چگنی و 
دیگری از طریق پست چم انجیر تامین برق می شود 
که در زمان بحران و موارد خاص اگر برای شبکه برق 
مشکلی رخ دهد قابل مانور است. مدیرعامل شرکت 
بیان کرد: در شهرستان  لرستان  استان  برق  توزیع 
چگنی دو سال پیش یک فیدر در بخش شاهیوند 
ضعف  بحث  در  عدیده ای   مشکل  و  شد  افتتاح 
که  داشت  وجود  منطقه  آن  در  برق  تامین  و  ولتاژ 
افتتاح آن فیدر مشکل را رفع کنیم و  با  توانستیم 
اولین آرزوی شرکت توزیع برق استان پروژه ای بود 
که در بخش شاهیوند به بهره برداری رسید و دومین 
آرزوی این شرکت بخش ویسیان است که دغدغه 

خیلی از مردم و مسئولین بوده که مشکل برق در 
تامین  فیدر  این  افتتاح  با  امروزه  که  شود  رفع  آن 
برق آنها پایدار خواهد شد. وی اظهار کرد:  شرکت 
توزیع برق استان لرستان در طی سال کارهای مهمی 
برای عموم انجام می دهد که مهم ترین آن تامین برق 
پایدار برای مشترکین است و همانطور که می دانید 
زندگی مردم و جامعه به برق بستگی دارد وبه عبارتی 
برق زیرساخت زیرساخت ها می باشد و هر اتفاقی که 
در جامعه بیفتد رکن اصلی آن تامین برق است که 
همکاران شرکت توزیع برق استان سعی میکنند که 
تامین برق را با کیفیت بالا به مشترکین ارائه کنند. 
اضافه  روستاها  در  رسانی  برق  به  اشاره  با  خودنیا 
کرد: در برقرسانی به روستاها اقدامات خوبی صورت 
گرفته و اکثریت روستاهای استان برق دار هستند و 
بیشتر شهرستان های ما هم سبز می باشند و تعداد 

انگشت شماری روستا بالای ۵ خانوار هستند که به 
علت مهاجرت معکوس نتوانسته ایم آنها را برق دار 
کنیم و در اولویت  شرکت توزیع برق هستن تا برقدار 
شوند و استان لرستان یکی از استان های پیشرو در 
برق رسانی به روستاها در کشور است. وی با اشاره 
شرکت  گذشته  در  افزود:  استان  در  برق  تلفات  به 
توزیع برق استان حدود  ۲۶ درصد تلفات و پرتی 
برق داشت که در حال حاضر این تلفات به ۹درصد 
کاهش پیدا کرده و جزء ۶ شرکت توزیع برق برتر 

کشور در زمینه کاهش تلفات هستیم.
لرستان  استان  برق  توزیع  شرکت  مدیرعامل 
بهینه شبکه های فشار  به بحث اصلاح و  اشاره  با 
ضعیف با کابل خودنگهدار عنوان کرد: خوشبختانه 
شرکت  در  همکاران  و  لرستان  استاندار  کمک  با 
لرستان  استان  برق  استان، شرکت  توزیع  و  توانیر 

شبکه  کل  که  است  کشور  کل  در  شرکتی  اولین 
های فشار ضعیف خود را با کابل خودنگهدار اصلاح 
و بهینه سازی کرده که انشاالله در آینده نزدیک این 
افتتاح  محترم  استاندار  و  وزیر  توسط  هم  موضوع 
ورود بخش خصوصی  به  اشاره  با  وی  خواهد شد. 
به نیروگاههای گازی در استان ادامه داد:   بخش 
و  گازی  های  نیروگاه  در  برق  تامین  به  خصوصی 
خصوصاً در شهرک های صنعتی ورود پیدا کرده و 
یکی از استان های پیشرو در غرب کشور هستیم 
پلدختر،  های  شهرستان  در  گازی  نیروگاه   ۷ و 
ازنا و شهرک صنعتی شماره ۲  الیگودرز،  بروجرد، 
خرم خرم آباد وجود دارند و ۲ نیروگاه جدید هم 
تا چند ماه آینده به مدار خواهد آمد که نزدیک به 
۳۰۰ میلیارد تومان برای نیروگاه های گازی، بخش 

خصوصی در استان سرمایه گذاری کرده است.
به  خصوصی  بخش  ورود  به  اشاره  با  خودنیا 
چند  کلنگ  کرد:  اضافه  خورشیدی  های  نیروگاه 
نیروگاه در این زمینه زده شده و کارهای اولیه آن 
در حال اجراست که انشاالله این روند هم بتواند در 
تامین برق به ما کمک کند.وی با اشاره به تامین 
برق برای مناطق سیل زده گفت: از ابتدای سال ۹۸ 
تا کنون در اسرع وقت منازل سیل زده تامین برق 
شده اند و منازل سیل زده در اولویت شرکت توزیع 
استان بودند و در صورت جابجایی منازل بلافاصله 

تامین برق آنها صورت گرفته است. 
در  چگنی  شهرستان  در  کرد:  اضافه  خودنیا 
بار  اولین  برای  مانوری  و  حفاظتی  وسایل  بحث 
راه دور  از  فرمان  قابلیت  با  پیشرفته  دستگاه های 
در این شهرستان نصب شده که کارهای نرم افزاری 
تا پایان سال به  انشاالله  انجام است و  آن در حال 

بهره برداری خواهد رسید.

شورای  مجلس  در  نهاوند  مردم  نماینده 
اسلامی با اشاره به اینکه بایستی در مسیر توسعه 
استان از سرمایه گذاران حمایت کنیم، از پیگیری 
استان  به  راستای ورود فولاد مبارکه  هایی که در 
همدان و تقویت ساختار درمانی نهاوند داشته است، 
سخن گفت.به گزارش خبرنگار ما، حمید سپهری- 
همدان، علیرضا شهبازی ، نماینده مردم نهاوند در 
مجلس شورای اسلامی با اشاره به اینکه بایستی با 
به  مرتبط  امور  تسهیل  و  گذاران  سرمایه  تشویق 
با  افزود:  ها،  آن  نظر  مورد  های  واحد  فعال شدن 
اقداماتی  پیشبرد  در  بیشتر  انسجام  و  هماهنگی 
واحدهای  سریعتر  اندازی  راه  به  تواند  می  که 
می  شود،  منجر  گذاران  سرمایه  جذب  و  تولیدی 
اشتغال  جهت  آمده  بدست  های  فرصت  از  توان 
فاقد شغل هستند،  از جوانانی که  زیادی  جمعیت 
یاری رساند.شهبازی با اشاره به اینکه دغدغه اکثر 
خانواده ها اشتغال جوانان خانواده است، عنوان کرد: 
با تشویق سرمایه گذاران به کارآفرینی درشهرستان 
و استان می توان در این مسیر گام برداشت و در 
تنها  نه  و  باشد  باید  استان  توسعه  مهم  این حوزه 
نهاوند.چرا که به اعتقاد بنده یک استان زمانی می 
تواند در مسیر توسعه حرکت کند که از انسجام و 
یکپارچگی در میان شهرستان های خود برخوردار 
توسعه  یعنی  استان  توسعه  دیگر  عبارت  به  باشد 
با بیان اینکه در  ...وی  نهاوند، یعنی توسعه بهار و 
راستای کارآفرینی در استان دست سرمایه گذاران 

را به گرمی می فشاریم، افزود: بنده اعتقاد قاطعانه 
به راه اندازی کارخانه ها در حوزه های مختلف با 
توجه به ظرفیت هایی که استان و شهرستان نهاوند 
از آن برخوردار است، هستم و در این مسیر پیگیر 
شکل گیری فرایند های مرتبط و دعوت از سرمایه 
نمایندگان  یاری  با  که  هستم.امید  و  بوده  گذاران 
استان در هر یک از شهرستان ها در سایه وحدت 
و همدلی و یگانگی شاهد شکوفایی استان همدان 
با  نهاوند  نماینده مردم  باشیم.  نهاوند  و شهرستان 
مطرح کردن کرمان به عنوان استانی که می تواند 
الگوی موفق در ایجاد اشتغال و  از این حیث یک 
کارخا نه های مختلف با ظرفیت های بسیار بالای 
هماهنگی  منظر  از  همدان  استان  برای  اشتغال 
میان نمایندگان آن باشد، افزود: شاید میان برخی 
استان  همچون  نیز  کرمان  نمایندگان  و  مسوولان 
از مقوله های مختلف وجود  های دیگر اختلافاتی 
داشته باشد اما انجا که پای منافع جمعی مردمشان 
در میان است کاملا همدل و همراه با وفاق جمعی 
می  انتظار  مورد  خروجی  به  را  نظر  مورد  اهداف 
نیز  همدان  استان  در  که  هستیم  امیدوار  رسانند. 
این موضوع همچون حال، بیش از پیش تقویت و 
دولت   کرد:  ابراز  گیرد.شهبازی  قرار  عنایت  مورد 
مطلوبی  وضعیت  و  شرایط  دارای   منابع  نظر  از 
به  خصوصی  بخش  تشویق  با  بایستی  ولذا  نیست 
سرمایه گذاری و کارآفرینی، تلاش بیشتری کنیم 
گذاری  سرمایه  دست  این  تحقق  راستای  در  از  و 

با اشاره به شناسایی  ها، عاملانه یاریگر باشیم.وی 
سرمایه گذاران و هدایت سرمایه های آنها در بهره 
برداری از ظرفیت های نهاوند و استان عنوان کرد: 
فولاد  عامل  با مدیر  را   راستا گفتگویی  در همین 
مبارکه جهت کاربست توان این مجموعه در معادن 
... استان داشته ام که  همچون منکنز و منیزیم و 
مقرر شد در قالب مشارکت با مجموعه استانی ورود 
است  قطعی  مهم  این  گیری  شکل  و  کنند  پیدا 
دیگر  قدر  و  توانمند  های  مجموعه  با  ارتباط  .در 
معدن  در  حاضر  حال  در  که  شستا  همچون  نیز 
دولومیت مشغول به فعالیت هستند و همینطور از 
استان  معادن  در  که  ایم  کرده  تقاضا  نیز  ایمیدرو 
گفت.وی  سخن  کنند،  گذاری  سرمایه  نهاوند  و 
از مردم عزیز استان و شهرستان  خاطرنشان کرد: 
رویی  با  گذاران  سرمایه  حضور  از  که  دارم  تقاضا 
تمام تلاش  این مسیر  استقبال کنند و در  گشاده 
خود را برای احقاق سرمایه گذاری های موجود و 
احتمالی بکاربندند. چرا که در توسعه، بهره گیری 
و  استان  اشتغال   ایجاد  و  رفاه  موثر،  خدماتی  از 
با سرمایه گذاری بخش  ارتباط عمیقی  شهرستان 
نعمت  از  حوزه  این  در  و  داشت  خواهد  خصوصی 

خدادای معادن بهره می جوییم..
نهاوند در مسیر تقویت روزافزون ساختار 

درمانی
شهبازی با اشاره به  فاصله ای که نهاوند از مرکز 
این شهرستان  که  نکته  این  یادآوری  و  دارد  استان 

در دارابودن امکانات و تجهیزات پزشکی  مشکلات 
اندازی بیمارستان  بسیاری داشت، گفت: در پی راه 
آیت اله علیمرادیان،  بیمارستان شیر خورشید تعطیل 
شد. درحالیکه این بیمارستان نیز باید حفظ می شد و 
همینطور زمانی که بیمارستان شهید قدوسی احداث 
تعطیل  را  نهاوند  حیدری  شهید  بیمارستان  شد، 
شد  بکارگرفته  که  شتابزدگی  به  توجه  با  و  کردند 
بیمارستان قدوسی بدون تجهیز به امکانات مناسب 
رها شد.شهبازی با اشاره به موارد مذکور و مشکلاتی 
که در حوزه درمان شهرستان وجود داشت، افزود: با 
مشاهده وضعیت تمام تلاش خود را در رفع تنگناهای 
نمایندگی  آغاز  از  قبل  از  و  کردیم  متمرکز  مطرح 
خود در مجلس بیش از ۵۰ جلسه با مدیران وزرات 
بهداشت و درمان برقرار کردم تا بتوانم از ظرفیت های 
موجود در راستای بهبود وضعیت ساختاری و سخت 
افزاری درمان در نهاوند استفاده کنیم.وی با بیان اینکه  
تاکنون اقدامات خوبی انجام شده است و امید که در 
سال های آینده کمبود های پزشکی و نیروی انسانی 
نهاوند تامین شود، ابراز کرد: با این عمل از مراجعات 
بسیار به مرکز استان کاسته خواهد شد  و مشکلات 
موجود در این حوزه در ماه های آینده رفع خواهد شد.
وی یاداور شد: در تمامی موارد مطرح و ذکر 
نشده بنده به عنوان خادم مردم پیگیر امور مرتبط 
بوده ام و در این مسیر از تجربه ۴۱ سال در سمت 
های اجرایی و مدیریتی که داشته ام جهت توسعه 

استان و نهاوند بهره برده و خواهم برد.

به  عمرانی  پروژه   ۱۴ کلنگ زنی  و  افتتاح  از  گرگان  شهردار 
مناسبت دهه فجر در شهر گرگان خبر داد.عبدالرضا دادبود در نشست 
خبری اظهار داشت: در دهه فجر امسال ۱۴ پروژه عمرانی در دهه فجر 
در گرگان افتتاح یا کلنگ زنی می شود. علاوه براین دو برنامه فرهنگی 
پروژه های  از  برخی  درباره  شد.دادبود  خواهد  اجرا  ایام  این  در  نیز 
این ایام گفت: عملیات اجرایی احداث سورتمه با ۴۰ میلیارد تومان 
سرمایه گذاری در دهه فجر امسال آغاز می شود و امیدواریم بتوانیم در 
بهار سال ۱۴۰۰ این پروژه را به بهره برداری برسانیم. مجوزهای لازم 
در این باره گرفته شده و تجهیزات موردنیاز آن از کشور چین وارد 
خواهد شد.شهردار گرگان افزود: در دهه مبارک فجر امسال عملیات 
می شود.  آغاز  نیز  انجیرآب  و  افسران  بین  رو  سواره  زیرگذر  اجرایی 
شورای  مصوب  و  کامل  طرح  بسیج  میدان  هندسی  اصلاح  هرچند 
از گرانی بنزین  اما به علت موضوعاتی که به ویژه بعد  ترافیک بوده 
و به تبع آن افزایش هزینه تردد برای مردم ایجاد شد، این پروژه را 

برای تسهیل دسترسی مردم اجرا می کنیم.وی خاطرنشان کرد: این 
پروژه در مدت ۶ ماه و با اعتبار ۱۵ میلیارد تومان اجرایی می شود تا 
موضوعات اجتماعی به وجود آمده را برطرف کند.دادبود بیان داشت: 
سالن ورزشی محله گرگان جدید با مشارکت سپاه افتتاح و دو سالن 
ورزشی دیگر در اوزینه و انجیرآب کلنگ زنی خواهد شد. اعتبار ساخت 
و تجهیز سالن گرگان جدید ۳.۵ میلیارد تومان است.وی اجرای دو 
پروزه سرمایه گذاری با ۲۶۵ میلیارد تومان اعتبار، بهره برداری از فاز 
دوم پارکینگ اتوبوسرانی، راه اندازی مرکز فوریت های خدمات شهری 
و تجهیز امکانات در معاونت خدمات شهری، بهره برداری از بخشی 
از دیگر  را  آبیاری تحت فشار و دیواره سنگی رودخانه ها  از سیستم 
پروژه های دهه فجر امسال در گرگان است.دادبود گفت: بهره برداری 
از پیاده رو سازی خیابان ولیعصر و افتتاح کافه بانو در پارک بانوان به 
همراه فضای مطالعه و نمایشگاه صنایع دستی از دیگر اقدامات است.
شهردار گرگان افزود: کتاب نقش شهرداری در دوران دفاع مقدس در 

دهه فجر امسال رونمایی می شود ضمن اینکه نمایشگاه و فروشگاه 
مهدوی نیز راه اندازی خواهد شد.

شهردار گرگان: هیچ درختی برای ساخت تله كابین قطع نمی شود

تیم بسکتبال شهرداری گرگان دوازدهمین پیروزی متوالی را کسب کرد

و  معماری  عالی  شورای  در  گرگان  کابین  تله  طرح  تصویب  با 
شهرسازی نگرانی از تخریب و قطع درختان در جنگل  ناهارخوران بیشتر 
شده اما شهردار گرگان با توجه به تغییراتی که در طرح ایجاد شده است 
اعلام کرد درختی برای احداث تله کابین قطع نمی شود.حدود ۳ هفته قبل 
بود که شورای عالی معماری و شهرسازی پس از کش و قوس های فراوان 
مجوز احداث تله کابین در ناهارخوران گرگان را صادر کرد.سابقه تله کابین 
گرگان به دوره دوم شورای شهر بر می گردد و پس از آن در نخستین 
سفر دولت نهم، مطالعات اجرایی و تهیه طرح تله کابین تا شهریور ۸۵ به 
تصویب رسید.احداث تله  کابین گرگان در جنگل های ناهارخوران که از 
نظر اکولوژیکی هم ارزش بسیاری دارد، همواره حساسیت های خاص به 
خود را داشته و دارد.هرچقدر مشاوران طرح و مدیران مرتبط از مطالعات 
و پیوست های زیست محیطی این پروژه دفاع می کنند به همان نسبت هم 
گروه های دوستدار محیط زیست، نگران تخریب جنگل های این منطقه 
گردشگری هستند.حالا که شورای عالی معماری و شهرسازی با اجرای 
این پروژه موافقت کرده بار دیگر سوالات و البته دغدغه های جدی برای 
حفظ جنگل های منطقه ناهاخوران مطرح شده است.عبدالرضا دادبود، 

شهردار گرگان در گفت وگو با خبرنگار تسنیم گفته برای احداث تله کابین، 
درختان عرصه های جنگلی ناهارخوران قطع نمی شود.وی با بیان اینکه 
طرح تله کابین گرگان روند سخت و پیچیده ای را پشت سر گذاشته است، 
اظهار داشت: شهرداری از ۹۷ این پروژه را در حالی که به مجوزهای زیادی 
نیاز داشت و فقط یک طرح اولیه بود در دستور کار قرار دارد و برای این 
کار ۵ مشاور در حوزه های مختلف را به کار گرفت.شهردار گرگان گفت: 
مطالعات و طراحی های ترافیکی، اقتصادی، اجتماعی، فرهنگی و زیست 
محیطی تله کابین گرگان از سوی مشاور انجام شد و برای نخستین بار 
پیوست فرهنگی و اجتماعی و همچنین زیست محیطی این طرح تهیه 
شد.وی ادامه داد: آخرین اقدام ما فرستادن طرح به شورای عالی معماری 
و شهرسازی بود که ابهامات و مسائلی در این طرح وجود داشت که بارها 
سبب برگشت خوردن آن می شد و هربار هم اصلاحات آن را انجام دادیم. 
ضمن اینکه در هر مرحله هم کارشناسان و مشاوران طرح در کمیته های 
استانی و ملی از آن دفاع کردند.داد بود افزود: در این مدت مجوزهای 
لازم برای اجرای تله کابین در ناهارخوران از کارگروه زیربنایی، شورای 
برنامه ریزی و توسعه استان و همچنین مجوزهای لازم از شورای عالی 

جنگل و شورای عالی معماری و شهرسازی گرفته شد.وی خاطرنشان 
کرد: هدف ما این است که این طرح را با حداقل مشکلات و حداکثر منافع 
برای شهر و شهروندان اجرا کنیم.شهردار گرگان بیان داشت: سرمایه گذار 
طرح به طور قطع بخش خصوصی خواهد بود و اکنون در مراحل نهایی 
واگذاری اراضی از سوی منابع طبیعی هستیم. امیدواریم ابتدای اسفندماه 
امسال فراخوان جذب سرمایه گذار داده شود و در نهایت فروردین سال 
آینده عملیات اجرایی ساخت تله کابین گرگان آغاز خواهد شد.وی ادامه 
داد: بسته به نوع تجهیزات و کابین هایی که در این طرح مورد استقاده 
قرار خواهد گرفت میزان سرمایه گذاری بین ۲۰۰ تا ۴۰۰ میلیارد تومان 
پیش بینی شده است.دادبود اظهار داشت: مبدا تله کابین گرگان از سایت 
قوری سابق به سمت یال منطقه به طور کیلومتر و مقصد آن در منطقه 
تخت ورزش خواهد بود. با توجه به پیش بینی های انجام شده به ۳ هزار 
مترمربع زمین در مبدأ و ۳ هزار مترمربع هم در مقصد نیاز داریم.وی 
گفت: با طراحی های جدید مشاور ۱۷ پایه برای احداث تله کابین در نظر 
گرفته شد که بدون قطع درخت خواهد بود. دکل ها به نحوی طراحی شده  

است که ارتفاع بیشتری نسبت به درختان دارند. 

تیم شهرداری گرگان دوازدهمین پیروزی خود 
در لیگ برتر بسکتبال را کسب کرد تا همچنان بدون 
شکست صدرنشین گروه الف باشد.در هفته دوازدهم 
رقابت های لیگ برتر بسکتبال باشگاه های کشور بعد 
بر ۶۲  نتیجه ۹۵  با  امروز شهرداری گرگان  از ظهر 
تا مقتدرانه  از سد شورا و شهرداری قزوین گذشت 

صدرنشین گروه الف باشد.گرگانی در کوارترهای اول، 
دوم و چهارم به ترتیب با نتایج )۲۲- ۲۳(، )۱۳- ۲۷( 
و )۷- ۲۵( پیروز شد و کوارتر سوم با تساوی در عدد 
۲۰ همراه بود.محمد جمشیدی از شهرداری گرگان با 
کسب ۲۷ امتیاز، ۳ ریباند، ۷ پاس گل و کارایی ۲۷ 
بهترین بازیکن میدان بود.شهرداری گرگان با کسب 

۱۲ پیروزی از ۱۲ بازی و کسب ۲۴ امتیاز مقتدرانه 
در صدر جدول گروه الف لیگ برتر بسکتبال قرار دارد 
و در ادامه رفابت ها فردا )یکشنبه ۱۲ بهمن( در تالار 
بسکتبال آزادی تهران مقابل رعد پدافند هوایی مشهد 
قرار می گیرد.سرمربی تیم بسکتبال شهرداری گرگان 
بیشتری  انسجام  و  هماهنگی  به  رفته  رفته  گفت: 

می رسیم و خوشبختانه در این دیدار هم پیروز شدیم.
مهران شاهین طبع افزود: بردهای مرحله گروهی فقط 
رده بندی تیم ها را مشخص و تمام تیم ها در مرحله 
پلی آف برنامه ریزی و تغییر خواهند کرد.وی ادامه داد: 
سعی می کنیم بازی به بازی بهتر شویم و نقاط قوت را 

تقویت و نقاط ضعف را برطرف کنیم.

با حضور مدیر عامل نفت و گاز مارون :
غبارروبی مزار شهید گمنام در مجتمع 

آموزش فنون اهواز انجام شد
به مناسب دهه فجر، آیین غبارروبی مزار و 
ادای احترام به مقام شهید گمنام که در مجتمع 
آموزش فنون به خاک سپرده شده است، با حضور 
مدیر عامل شرکت بهره برداری نفت و گاز مارون 
و جمعی از مدیران این شرکت برگزار شد.مدیر 
عامل این شرکت ضمن ادای احترام به بنیانگذار 
و  خمینی)ره(  امام  حضرت  اسلامی،  انقلاب 
شهدای انقلاب ، گفت: عزت و اقتدار امروز ایران 
ما  بر  و همواره  اسلامی مرهون خون شهداست 
همه  به  را  خود  احترام  مراتب  تا  است  واجب 
کسانی در راه انقلاب جانفشانی کرده اند، تقدیم 
خانواده  افزود:  کاویان  حمید  نماییم.مهندس 
بزرگ صنعت نفت که به نوبه خود نقش موثری 
در پیروزی انقلاب داشت، در حال حاضر نیز همه 
توان خود را بکار بسته است تا در مقابل هجمه 
های دشمنان ، اقتصاد کشور را پشتیبانی کرده 
دهنده  اتصال  ی  حلقه  عنوان  به  خود  نقش  و 
به  اقتصادی کشور  و  بخشهای صنعتی  ی سایر 
خوبی ادا کند.گفتنی است شهید گمنامی که در 
مجتمع آموزش فنون اهوازبه خاک سپرده شده، 
جوابی ۲۰ ساله بود که در عملیات کربلاي چهار 
شهادت  رفیع  درجه  به  الرصاص  ام  منطقه  در 

نایل آمد.

رتبه اول استان گیلان در پویش ملی 
»من مادرم، بچه های ایران فرزند  من« 
علی دقیق مدیرکل نوسازی، توسعه و تجهیز 
مدارس گیلان با اعلام این خبر افزود: استان گیلان 
به همت ادارات آموزش و پرورش نواحی و مناطق 
تا به امروز توانست با مشارکت بیش از ۵۰ هزار نفر 
در بین استانهای کشور رتبه اول را کسب نماید، 
این افتخار بزرگ را به مردم فرهنگ دوست گیلان 
تبریک عرض نمایم.وی  با بیان اینکه این پویش با 
رویکرد مشارکت بیشتر بانوان در امور مدرسه سازی 
با  پویش  این  نمود؛  تصریح  شد،  آغاز  و  رونمایی 
رویکرد گسترش فرهنگ مدرسه سازی و بهره گیری 
از ظرفیت عظیم بانوان و مادران نیک اندیش همزمان 
با سراسر کشور در گیلان نیز اجرایی شد.مهندس 
دقیق با اشاره به اینکه استان گیلان در پویش ملی 
»من مادرم، بچه های ایران فرزند  من« رتبه اول را 
تا به امروز از آن خود نموده، تصریح نمود؛ خدای 
متعال را بسیار شاکرم که هم استانی های عزیزم 
نسبت به آینده فرزندان عزیز خود بسیار اهتمام 
اینکه اقدام ارزشمند جامعه  با اشاره به  دارند.وی 
بنده  این پویش، مسئولیت  آموزش و پرورش در 
و همکارانم را نسبت به توسعه فضاهای آموزشی 
قدردان  صمیمانه  داشت؛  ابراز  نمود،  تر  سنگین 
هستم. استان  پرورش  و  آموزش  بزرگ  خانواده 
مدیر کل نوسازی مدارس گیلان با اشاره به اینکه 
همه ی مردم استان نسبت به اجرای این پویش 
اهتمام جدی دارند،اظهار داشت؛ مدیران و روسای 
آموزش و پرورش، دانش آموزان و اولیای ارجمند، 
فرهنگیان نجیب، مدیران و عوامل اجرایی مدارس، 
دولتی،  غیر  و  دولتی  مختلف  نهادهای  و  ادارات 
مجمع خیرین مدرسه ساز گیلان و عموم مردم 
شریف بصورت جهادی نسبت به این پویش اهتمام 
داشته و صمیمانه از همه آنها تشکر و قدردانی می 
کنم.وی با اعلام این که، این پویش هنوز در حال 
اجرا می باشد، افزود؛ امیدوارم بانوان و تمامی آحاد 
مردم گیلان برای پیوستن به این پویش و مشارکت 
با  می توانند  خود  همسران  و  مادران  از  نیابت  به 
مراجعه به سامانه ajorbajor.ir و همچنین سایت 
این  به  پیوستن  ضمن   MehreMadrese.ir
پویش و با پرداخت حداقل هزینه)۱۰۰۰ تومان(، 
پوستر مشارکتی خود را دریافت کنند.وی در پایان 
با بیان اینکه این طرح تا پایان سال ۱۳۹۹ ادامه 
دارد، خواستار همراهی مردم عزیز و خانواده بزرگ 

آموزش و پرورش تا پایان این پویش شد.

مراسم تجلیل ازبازنشستگان بنیاد مسکن 
انقلاب اسلامی استان گیلان

مسکن  بنیاد  ازبازنشستگان  تجلیل  مراسم 
مهندس  حضور  با  گیلان  استان  اسلامی  انقلاب 
هادی درفشی معاون پشتیبانی و امور هماهنگی 
استانها بنیاد مسکن انقلاب اسلامی کشور، آقایان 
زمزم، مدیرکل امور مالی - فلاحتی مشاور ریاست 
بنیاد  مدیرکل  اکبرزاده  مهندس  مسکن،  بنیاد 
مسکن انقلاب اسلامی استان، معاونین بنیاد مسکن 
گیلان در سالن جلسات شهدی حق شناس اداره 
کل برگزار گردید. ابتدا مدیرکل بنیاد مسکن انقلاب 
اسلامی استان از حضور گرم و صمیمی بازنشستگان 
در این مراسم تقدیر وتشکر نمود. مهندس اکبرزاده 
گفت: تمام تلاش و کوشش خود و همکاران در 
جهت رفع مشکلات بازنشستگان به کار خواهیم 
گرفت واز هر گونه مساعدتی دریغ نخواهیم کرد و 
در خدمت این عزیزان خواهیم بود. مدیر کل بنیاد 
مسکن انقلاب اسلامی استان در این مراسم با بیان 
اینکه فعالیت جهادی و محرومیت زدایی افتخاری 
همه   : گفت  است  مسکن  بنیاد  کارکنان  برای 
کارکنانی که طی سی سال فعالیت خالصانه خود در 
مسیر قانون بوده اند و وجدان کاری داشته اند باید 
به فعالیت خود افتخار کنند .وی خاطر نشان کرد: 
مسئولیت فردی که از محیط اداری بازنشسته می 
شود به پایان نرسیده است و باید درعرصه ی خدمت 
به مردم در زمینه های مختلف فرد بازنشسته نیز 
معاون  مراسم  این  درادامه  بداند.  مسئول  را  خود 
بنیاد مسکن  استانها  امور هماهنگی  و  پشتیبانی 
انقلاب اسلامی کشور طی سخنانی با اشاره به اینکه 
فرد بازنشسته، عنصر مهم تجربه است، گفت: تجربه 
بازنشستگان میراث ارزشمندی برای جامعه است و 
استفاده از تجربه بازنشستگان بهترین فرصت برای 
تسریع در توسعه و پیشرفت جامعه است. درفشی 
با اشاره به جایگاه و مقام بازنشستگان اظهار داشت 
: بازنشسته، فردی سرشار از تجربه و محصولی از 
دارای  بازنشستگان  است.  دلسوزانه  تلاش  و  کار 
کوله باری از تجربه، فکر و اندیشه هستند و باید 
از تجربیات آنها نهایت استفاده شود. دراین مراسم 
با اعطای هدایا و لوح تقدیری از خدمات ۵ نفر از 
کارکنان بازنشسته )آقایان سید حسین حسینی - 
محمد حاتمی - علی نعمتی - سعدی علیپور و ایرج 

فرخی( تجلیل شد .

مهندس بیاتیان سرپرست شهرداری 
اراک شد

العاده  فوق  علنی  در صحن  بیاتیان  علیرضا 
سوی  از  رای   ۸ کسب  با  شهر،  اسلامی  شورای 
اعضای شورای شهر ،به عنوان سرپرست شهرداری 
اراک منصوب شد.لازم به ذکر است، در جلسه فوق 
العاده شورای شهر اراک که به منظور رسیدگی به 
شهردار  استیضاح  برای  شورا  عضو   ۸ درخواست 
اراک برگزار شد اعضای شورا، بعد از استماع پاسخ 
مهندس  نهایت  در  و  نشدند  قانع  شهردار  های 
محمد کریم شفیعی بعد از حدود ۲۱ ماه حضور بر 
مسند مدیریت شهری اراک با اکثریت آراء )۸ رأی( 

استیضاح و برکنار شد.

مدیرعامل فولاد مبارکه در جلسۀ هم اندیشی 
مدیران مراکز خدماتی تصریح کرد:

راهبرد فولاد مبارکه توسعۀ سبد 
محصولات و حمایت از صنایع مختلف

خدماتی  مراکز  مدیران  هم اندیشی  جلسۀ 
فولاد مبارکه روز چهارشنبه ۱۵ بهمن ماه هم زمان 
با سالروز خجستۀ میلاد حضرت فاطمۀ زهرا )س( و 
با حضور مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه، معاونان و 
مدیران حوزۀ فروش و بازاریابی و جمعی از مدیران 
این مراکز در محل برگزاری همایش های مجموعۀ 
برگزار  مبارکه  فولاد  فردوس  ورزشی  فرهنگی 
شد.حمیدرضا عظیمیان، مدیرعامل شرکت فولاد 
مبارکه، در این جلسه گفت: راهبرد فولاد مبارکه 
توسعۀ سبد محصولات و حمایت از صنایع مختلف 
و تولیدکنندگان کشور بوده است. به همین منظور، 
سبد محصولات خود را در طول سال های گذشته، 
ازنظر کمی و کیفی توسعه داده و حتی به دنبال 
راه اندازی خطوط جدید برای تأمین پایدار و کامل 
ورق های فولادی موردنیاز صنایع است.وی تأکید 
فولاد  خدماتی  مراکز  خصوص،  همین  در  کرد: 
مبارکه نیز باید با استراتژی های فولاد مبارکه در 
جهت حمایت از صنایع خرد همگام باشند و برنامه ها 
و اهداف خود را در همین راستا تدوین و اجرا کنند.

به گفتۀ مدیرعامل فولاد مبارکه، مأموریت اصلی 
مراکز خدماتی این شرکت تأمین کالای موردنیاز 
شرکت های کوچک کشور و ارائۀ خدمات موردنیاز 
به مشتریان در اقصی نقاط میهن اسلامی است.
مهندس عظیمیان با اشاره به تحریم خود و شرکت 
معدود  جزو  مبارکه  فولاد  گفت:  مبارکه  فولاد 
شرکت هایی است که در ایران تاکنون سه مرتبه 
از طرف آمریکا مورد تحریم های ثانویه قرار گرفته و 
خوشبختانه علی رغم این تحریم ها توانسته با تمام 
توان به تولید و افزایش ظرفیت خود ادامه دهد.وی 
در بخش دیگری از سخنان خود، بازگرداندن ارز 
حاصل از صادرات به صندوق دولت را یکی دیگر 
دستاوردهای فولاد مبارکه در شرایط تحریم دانست 
نیز  آینده  در  این شرکت  کرد  امیدواری  اظهار  و 
بتواند به منظور خدمت به کشور و حمایت از دولت، 
پرتوان تر از همیشه به کار تولید و صادرات همت 
گمارد.این گزارش حاکی است در ادامۀ این جلسه، 
مدیران هلدینگ آتیه و متیل و برخی شرکت های 
و  خود  دیدگاه های  ارائۀ  به  خصوصی  مراکز 
چالش های پیش روی بازار به ویژه مشکلات موجود 
برای خرده فروشی و تأمین نیاز شرکت های کوچک 
مشکلات  پرداختند.بیشتر  خرد  تولیدکنندگان  و 
به توزیع نامناسب کالا، محدودیت در بازار و عدم 
تکمیل ظرفیت تولید سایر شرکت های تولیدکننده 
ورق های فولادی مربوط است.در ادامه، طهمورث 
جوانبخت، معاون فروش و بازاریابی فولاد مبارکه 
نیز خاطرنشان کرد: در حال حاضر تقریبا ظرفیت 
کشور  در  تقاضا  میزان  و  فولادی  ورق های  تولید 
ما برابر است و کمبود آن چنانی ندارد.وی بیشتر 
مشکل موجود را شیوۀ توزیع کالا و محدودیت در 
بازار و عدم تکمیل ظرفیت تولید سایر شرکت های 
تولیدکنندۀ ورق های فولادی در کشور دانست و 
این مشکلات لازم است  تصریح کرد: جهت رفع 
موانع موجود بر سر راه تولید با حداکثر توان در 
شرکت های تولیدکنندۀ ورق فولادی برطرف شود و 
امکان عرضۀ مستقیم و حذف موانع موجود فراهم 
آید.وی گفت: با پیگیری مکرر و همکاری وزارت 
چالش های  و  مشکلات  تجارت،  و  معدن  صنعت 
موجود برطرف شده و ان شاءالله در آیندۀ نزدیک، 
با همکاری و همدلی برطرف  نیز  سایر مشکلات 
خواهد شد. درعین حال نیاز است مراکز خدماتی 
بیش ازپیش جهت شناسایی مصرف کنندگان خرد 
و  کارگاه ها  این  نیاز  تأمین  و  کشور  نقاط  تمامی 
شرکت ها با حداکثر توان اقدام کنند. ضمن اینکه 
فولاد مبارکه و به طور مشخص معاونت فروش و 
بازاریابی شرکت این آمادگی را دارد که تا حد امکان 
با توجه به شرایط و دستورالعمل های اعلام شده، نیاز 

این شرکت ها را تأمین کند.

افتتاح هفت طرح عمرانی برق رسانی 
در شهرستان میامی به مناسبت دهه فجر
 هفت طرح عمرانی درراستای احداث و اصلاح 
شبکه، تغذیه برق متقاضیان جدید، هوشمندسازی 
با  رسانی،  برق  خطوط  پایداری  ارتقای  و  شبکه 
اعتباری به مبلغ ۶۹ میلیارد و ۵۳۷ میلیون ریال 
افتتاح شد.دو طرح احداث ۱۳ دستگاه پست هوایی 
توزیع برق به قدرت ۷۳۵ کیلوولت آمپر در روستاهای 
محمدآباد و نام نیک و برخی از نقاط این شهرستان 
با اعتبار هفت میلیارد و ۹۰۵ میلیون ریال و طرح 
توسعه هفت هزار و ۷۲۹ متر شبکه فشار متوسط 
و فشارضعیف هوایی و زمینی و ۲۱ دستگاه پست 
هوایی با مجموع ظرفیت یک هزار و ۴۱۰ کیلوولت 
آمپر در سطح شهرستان به مبلغ ۲۷ میلیارد و ۸۲۸ 
در  شده  افتتاح  های  طرح  جمله  از  ریال،  میلیون 
دهه فجر سال جاری به شمار می روند.طرح نصب 
تجهیزات جهت هوشمندسازی شبکه با هزینه سه 
میلیارد و ۴۷۷ میلیون ریال، طرح تبدیل دوهزار و 
۷۰۰ متر شبکه فشارضعیف هوایی سیمی روستاهای 
کلاته فرهنگ، گزه، همت آباد، شریف آباد و عباس 
آباد به کابل خودنگهدار با اعتبار دو میلیارد و ۸۴۶ 
بهسازی ۳۰ هزار و ۱۱۱  و دو طرح  ریال  میلیون 
کالپوش،  دانیال  منطقه  رسانی  برق  خطوط  متر 
روستاهای نام نیک و هونستان به مبلغ ۲۷ میلیارد 
افتتاحی  های  دیگر طرح  از  ریال،  میلیون  و ۴۸۱ 
هستند.یادآور می شود: این طرح ها در مراسم افتتاح 
همزمان پروژه های عمرانی شهرستان میامی که با 

حضور استاندار سمنان برگزار گردید، افتتاح شدند.
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